

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Bononiam. Epist. VIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567)

pepererant, & alebant, sedulitate, ac fideli meorum curâ, adjuvante etiam huius cœli, quod in lucem editus primum hausi, benignitate, brevi omnino convalescam. Tu interea fac, ne officium desiderem literarum tuarum. Vale. Venetiis.

EIDEM, BONONIAM.

EPIST. VIII.

Villulâ Palcotti laudatâ, optat, ut sibi cum ipso in eadem villâ vivere liceat, multâ salute dictâ magnis urbibus: in quibus cum magnæ sint occupationes & miseria, mavult in loco ab arbitris remoto, quod reliquum est vitæ, transigere, modò id per domesticas difficultates sibi liceat.

Nægo istam villulam vehementer amo, quæ te fessum urbanis curis levat, reficitque secessu, & otio jucundissimo: ubi te colligis, animumque transfers ad contemplationem pulcherrimarum rerum: quid agas, quid cures, lex nulla præscribit: scribis, aut legis, arbitrato tuo: modò aprica deambulatione, modò prospectu collium, quandoque aperto puroque cælo gaudes. Nimirum hoc est vivere; & ista solitudine, isto vitæ genere, nihil beatius. Cur ego tam longè absum? Cur negotiis impedior iis, à quibus quo magis ut disjungar, divellarque operam do, eò me distringunt, retinentque magis? Mihi crede, si rerum domesticarum soluta ratio esset, advolarem ad te statim, in ipsam inquam villulam rectâ me conferrem, ut tua consuetudine, tuis sermonibus, tuo convictu fruerer: te denique discedente, custos remanerem, pomarii